

**House Rules for The Game Rooms at The Langham, Hong Kong**  
**香港朗廷酒店動感遊戲室規則**

- Food and drinks are not allowed in the game rooms.  
遊戲時間不允許食物和飲料。
- All liability for damages or injuries is the sole responsibility of the gamer.  
如有損壞，照價賠償。
- Kindly adhere to the permitted time slot for your session.  
為確保客人享受最佳體驗，請各位遵守遊戲時間。
- In case of any dispute, The Langham, Hong Kong reserves the right to make the final decision.  
如有任何爭議香港朗廷酒店保留最終決定權利。
- The game time includes the preparation time as well.  
每一節遊戲時間已包括所有準備及指導時間。
- Pets are not allowed in the game rooms  
禁止寵物進入遊戲房。
- Only four people are allowed in each game room, at any time.  
每一間遊戲房只允許最多四位客人同時進入。
- Please check your own physical condition according to the terms and conditions of the game.  
請根據遊戲的條款及細則自行衡量身體狀況，酒店恕不負責。
- All the game rooms are restricted to the hotel's in-house guests only. Walk-in guests are not allowed to enter the game rooms.  
所有遊戲室僅限酒店住客使用。任何非酒店住客不得進入任何遊戲室。